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    Zápis zo zasadnutia AS FHV 
 

Dátum konania:  21. 05. 2013 

Miesto konania:  zasadacia miestnosť dekanátu FHV 

Prítomní: prof. PhDr. Boris Banáry, CSc., prof. RNDr. Miroslava 

Růžičková, CSc., PhDr. Marek Grejták, PhDr. Bronislava 

Jakubíková, PhD.  PaedDr. Lýdia Kontrová, PhD. Mgr. Eva 

Leláková , Mgr. Lukáš Bomba, Mgr. Marek Hampl, Mgr. 

Olga Guttenová,  Bc. Juraj Grečnár, Lenka Kalusová, 

Tomáš Mišejka  

Hostia: doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD., PhDr. Dalibor 

Mikuláš, PhD.,  RNDr. Beatrix Bačová, PhD., Ing. Aleš Obr  

 

 

Na úvod zasadania AS FHV ŽU v Žiline predložil prof. PhDr. Boris Banáry, CSc. na 

schválenie program v nasledovnej podobe:  

 

1. Výročná správa  AS FHV za rok 2012 – predkladá  predseda AS  FHV 

2. Návrh rozpočtu FHV pre rok  2013 – predkladá dekanka FHV 

3. Rôzne 
 

Hlasovanie o návrhu programu zasadnutia AS FHV 

Počet prítomných členov 

AS FHV 

11 

ZA 11 

PROTI 0 

ZDRŽALI SA 0 

Návrh programu bol schválený 

 

1. Výročná správa  AS FHV za rok 2012 

 

Výročná správa za rok 2012 vznikla kolektívne; dve tretiny z nej pozostávajú z údajov, 

ktoré predložil predchádzajúci predseda AS FHV. Následne otvoril prof. PhDr. Boris 

Banáry, CSc. diskusiu k uvedenej správe. 

 

V rámci diskusie k správe Bc. Juraj Grečnár poukázal na pozastavenie akreditácie – 

či je súčasťou správy za minulý rok, alebo je aktuálne.  Prof. PhDr. Boris Banáry, CSc. 

v reakcii na túto otázku uviedol, že sa týka rokov 2012 aj 2013. 

 

Mgr. Lukáš Bomba  upriamil pozornosť na  problém neúplných zápisníc zo zasadnutí 

AS FHV a možnosti jeho riešenia. Prof. PhDr. Boris Banáry, CSc.  uviedol, že do 

budúcnosti je potrebné dbať nato, aby zápisy zo zasadnutí AS FHV boli koncipované 
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faktograficky  a konštatačne, proces pripomienkovania a následného doplňovania 

zápisníc má byť primeraný  a časovo nenáročný. 

 

Následne bola uzavretá diskusia  a prebehlo hlasovanie o výročnej správe AS FHV za 

rok 2012:  

     

 

Hlasovanie o výročnej správe AS FHV za rok 2012: 

Počet prítomných členov 

AS FHV 

11 

ZA 11 

PROTI 0 

ZDRŽALI SA 0 

Výročná správa bola schválená    

 

K zasadnutiu AS FHV sa pripojila členka AS FHV PhDr. Bronislava Jakubíková, PhD. 

 

2. Návrh rozpočtu pre rok 2013 

Na úvod vystúpila pani dekanka FHV, doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD. 

Skonštatovala, že na FHV klesol finančný príspevok o 8 % v porovnaní s minulým 

obdobím, čo vytvorilo schodok vo výške cca 50. 000 Eur. 

Následne vystúpil tajomník FHV p. Ing. Aleš Obr a predstavil rozpočet fakulty. Uviedol, 

že cieľom rozpočtu bolo pokryť funkčné platy pracovníkov FHV. Do mínusov, ktoré 

boli vytvorené pri vytváraní rozpočtu sa premietli aj záležitosti z predchádzajúceho 

obdobia (roky 2011 a 2012). Ďalej konštatoval, že všetky príjmy z podnikateľskej 

činnosti zostanú na katedrách, a to po odpočte rektorátu ŽU a FHV. Rozpočet je 

zostavený na základe reálnych očakávaní.  

Prof. PhDr. Boris Banáry, CSc. uviedol, že  je potrebné navrhnúť model na znižovanie 

červených čísel, pričom úloha  je na katedrách. 

Prof. Banáry následne otvoril diskusiu: 

V diskusii prof. RNDr. Miroslava Růžičková, CSc. položila otázku ohľadom metodiky 

delenia rozpočtu na katedry. V reakcii p. Ing. Aleš Obr uviedol, že rešpektoval 

metodiku Ministerstva školstva. 

Pani dekanka FHV zdôraznila, že by mala existovať solidarita od jednotlivých katedier 

na sanovanie ekonomického chodu FHV.  

Prof. RNDr. Miroslava Růžičková, CSc.  požiadala vyčleniť finančné prostriedky na 

doktorandské štúdium. Noví doktorandi na FHV budú financovaní z prostriedkov 

fakulty.  

Prof. PhDr. Boris Banáry, CSC. poznamenal, že jednotlivé katedry si budú musieť sami 

plánovať počty PhD. študentov.  

PhDr. Jakubíková, PhD.  prezentovala informáciu z rokovania Akademického senátu 

ŽU v Žiline, keď konštatovala, že  jednotlivé fakulty si budú vyčleňovať prostriedky na 

doktorandské štúdium vo vlastnej réžii.  
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Prof. Ružičková požiadala, aby súčasťou rozpočtu pre rok 2013 bola doplnená 

položka na doktorandov.  

Schválenie rozpočtu FHV pre rok 2013 s uvedením finančných prostriedkov na 

doktorandské štúdium 

Počet prítomných členov 

AS FHV 

12 

ZA 12 

PROTI 0 

ZDRŽALI SA 0 

Návrh uznesenia bol schválený 

 

3. Rôzne  

 

PhDr. Bronislava Jakubíková, PhD. informovala o požiadavke smerom k Rektorátu ŽU 

v Žiline ohľadom neodpúšťania školného v rámci tretieho stupňa vzdelávania vo 

forme otvoreného listu. 

 

Prof. Miroslava  Růžičková skonštatovala, že nenašla zápisy zo zasadnutí AS FHV 

a predsedníctva AS FHV. Prof. Boris Banáry uviedol, že prvý návrh textu zo  zasadnutia 

AS FHV zo dňa 15.4. bol k dispozícii dňa 8.5., a v čase zasadnutia AS FHV (21.5. 2013) 

bol už zverejnený v tlačenej podobe vo výveske na dekanáte FHV. 

 

Prof. Miroslava  Růžičková požiadala, aby bola elektronická verzia  zápisu zo 

zasadnutia AS FHV poslaná členom AS FHV ešte pred jej zverejnením. Prof. Boris 

Banáry súhlasil s návrhom, aby do dvoch týždňov od zverejnenia mohlo dochádzať 

k opravám v zápise. 

 

Prebehla diskusia o priebehu volieb do AS FHV 25.4.2013, námietka bola prešetrená 

s tým, že návrh bol odovzdaný v stanovenom termíne (19.4.2013). 

    

Prof. PhDr. Boris Banáry, CSc. sa poďakoval prítomným senátorom, hosťom a ukončil 

zasadnutie AS FHV.  

 

 

V Žiline dňa 28. 05. 2013 

 

Zapísal:  

Mgr. Marek Hampl 

 

Verifikovala:  

PaedDr. Lýdia Kontrová, PhD.     Predseda: Prof. PhDr. Boris Banáry, CSc. 

 

 

 

 

 

Prílohy:  

1. Prezenčná listina zo zasadnutia AS FHV 
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